

Title (en)

Press of making dimensionally stable pressed articles.

Title (de)

Presse zur Herstellung maßhaltiger Presskörper.

Title (fr)

Presse pour fabriquer des articles pressés à dimensions exactes.

Publication

**EP 0586028 A1 19940309 (DE)**

Application

**EP 93250226 A 19930817**

Priority

DE 4227640 A 19920818

Abstract (en)

The invention relates to a press for making dimensionally stable stacked pressed articles from a powdered material. The said press has a lower (16) and an upper pressing ram hammer with a basic body (1) which is fixedly supported in the press and in which there are arranged hydraulic annular piston systems (2, 3, 4) which are arranged one above the other. According to the invention, the basic body (1) is formed from a plurality of levels (1a, b, c) which are arranged so as to be situated at a distance from one another, and one above the other, while being fixed with respect to one another, each level containing at least one of the coaxial hydraulic annular piston systems (2, 3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Presse zur Herstellung von gestuften maßhaltigen Preßkörpern aus pulverförmigem Material. Diese Presse weist einen unteren (16) und einen oberen Pressenbären auf mit einem in der Presse fest abgestützten Grundkörper (1), in welchem übereinander hydraulische Ringkolbensysteme (2, 3, 4) angeordnet sind. Erfindungsgemäß ist der Grundkörper (1) aus einer Mehrzahl im Abstand übereinander und starr zueinander angeordneter Etagen (1a, b, c) gebildet, wobei jede Etage mindestens eines der koaxialen hydraulischen Ringkolbensysteme (2, 3, 4) enthält. <IMAGE>

IPC 1-7

**B30B 11/02**

IPC 8 full level

**B22F 3/03** (2006.01); **B30B 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B22F 3/03** (2013.01); **B30B 11/02** (2013.01); **B22F 2003/033** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] DE 9012752 U1 19901122
- [DA] EP 0077897 A2 19830504 - DORST MASCH & ANLAGEN [DE]
- [A] FR 2052127 A5 19710409 - BASSET JACQUES
- [DA] US 2608826 A 19520902 - JOHN HALLER

Cited by

CN103612410A; CN112644070A; US7390183B2; WO03059608A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0586028 A1 19940309; EP 0586028 B1 19960522; AT E138317 T1 19960615; DE 4227640 A1 19940224; DE 59302669 D1 19960627**

DOCDB simple family (application)

**EP 93250226 A 19930817; AT 93250226 T 19930817; DE 4227640 A 19920818; DE 59302669 T 19930817**